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ACTA NÚM. 2/2024 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AUDIÈNCIA PÚBLICA DE L’ESTAT DEL 
DISTRICTE DE LES CORTS DE L’AJUNTAMENT DE BARCELONA 

 
 

A Barcelona, el dia 9 d’abril de 2024 i essent les 18.00 hores, es reuneix en sessió 
presencial, l’Audiència Pública de l’Estat del Districte de les Corts a la sala de plens de la 
seu, ubicada a la plaça Comas, 18, planta soterrani 1, sota la presidència del regidor 
president, l’Il·lustríssim Senyor Juan Milián Querol, regidor president del Consell del 
Districte, i l’assistència de l’Il·lustríssim senyor David Escudé Rodríguez, regidor del Districte 
de les Corts. També es troba present la gerent del Districte, la senyora Yolanda Hernández 
Darnes assistida pel secretari que subscriu, el senyor Amadeo Silva Gómez. 
 
Es troben presents els consellers i les conselleres senyors i senyores Manuel Becerra 
Hormigo, Irene Morales Morales, Ivan Condés Sangenís, Cristina Company Fontané, Paula 
Moyano Ramón, Jordi Guillén Sarrat. Laura Cañadas Pla, Maria Mercedes Font Munso i 
Mario Fco. Campelo Castro. Així mateix es troba present el Director de Llicències i Espai 
Públic, el Sr. Iván Balmanya Balboa. 
 
 
 
El Sr. Juan Milián obre la sessió informant a les persones presents que poden situar-se al 
fons si no desitgen ser gravades.  
 
Torn de paraules:  
 
1R TORN -La Sra. Tere Monteoliva intervé per preguntar sobre la primera fase de 
l’expropiació forçosa de la colònia Castells. Torna a demanar una reunió urgent amb les 
entitats implicades. Creu que hi hauria d’haver un repartiment equitatiu. En quant als 
afectats, indica que ha hagut de conviure amb delinqüents. Pensa que dins de la 
Mancomunitat hi ha veïns de primera i de segona. Voldria que es tinguin en compte tant els 
propietaris com els llogaters, amb els mateixos drets. Demana poder viure amb tranquil·litat i 
critica per no estar present quan hi ha un problema a l’Incasol-Agència de l’Habitatge. 
Insisteix que porta 14 anys esperant una solució. 
 
2N TORN -La Sra. Àngels Pérez parla per les famílies del Campus Nord i considera el pla 
de millora d’equipaments que els afecta com abusiu. Els edificis projectats entenen que 
trenquen els principis d’una ciutat sostenible. Com a resident del barri comenta que s’han fet 
actuacions urbanístiques desordenades a la zona. El barri ha quedat castigat per la 
saturació d’estudiants. Assegura que tenim un barri amb manca de serveis, sense centre 
cívic ni un CAP. A més, molts comerços han anat marxant i la gent gran pateix problemes de 
mobilitat. 
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Per últim, on es vol fer la nova facultat de Matemàtiques voldria un espai obert verd. 
 
3R TORN -El Sr. Pablo Robert fa de portaveu de tres comunitats de veïns de Joan Güell 
(228, 226 i 220) i comenta la situació viscuda des de l’obertura del bar “Diagonal Pool” fa un 
mes. Informa que es van reunir el 8 d’abril per redactar un document sobre les molèsties 
patides en forma de sorolls constants. Va assistir el propietari del local, el Sr. Romagosa, i la 
directora. Igualment, hi ha un soroll dels qui s’ajunten al carrer a la nit com a clients. 
Apunta que la normativa de rètols també s’ha incomplert i un arquitecte ha redactat un 
informe sobre aquest aspecte. Els perjudica també un aparell de televisió gran encès tot el 
dia.  
 
4T TORN -El Sr. Ricard Aymami es refereix a aquesta mateixa qüestió i assegura que 
segons el negoci tenen tota la documentació en regla però es posa en dubte i s’han fet 
denúncies i trucades a la Guàrdia Urbana, sense efectes. 
 
5È TORN -La Sra. Adela Agelet comenta sobre la convocatòria de l’audiència pública que 
les entitats solen ser citades amb temps i aquesta vegada no s’ha fet així. Sobre les obres al 
districte, ni al carrer Bourdeus ni a Loreto s’ha informat de les modificacions i no es dóna 
oportunitat de realitzar peticions veïnals. 
 
El regidor David Escudé respon a la Sra. Agelet que des del març existia una convocatòria i 
a la web del districte se’n va informar. S’ha vist que per algun error algunes entitats no van 
rebre aquesta informació. 
Respecte a la Sra. Monteliva, se l’informa que estem esperant. Sobre la Sra. Pérez, estem al 
tràmit d’al·legacions i després es podrà parlar amb els veïns. 
En quant al Sr. Robert, contesta que ja estan assabentats de les denúncies pels sorolls. 
També la inspecció tècnica del districte va constatar unes anomalies i hi ha un expedient en 
procés. Demana paciència als veïns però s’ha de tenir cura de la legalitat perquè les 
mesures correctores al final s’apliquin. 
 
6È TORN -El Sr David Josa, en primer lloc, recorda la nena que va morir fa un mes a 
l’avinguda Madrid per un ciclista. Considera que el casc hauria de ser obligatori i menciona 
un tuit que convida a ciclistes i persones amb patinet a saltar-se semàfors en vermell. 
També voldria que els patinets no vagin per la vorera. Conclou preguntant si es sanciona qui 
dóna menjar els coloms o només se’ls avisa. 
 
7È TORN -La Sra. Mercedes Esteban defineix el seu barri com el “Bronx”. Diu que viu al 
carrer Breda, número 13, i com a presidenta de la comunitat de veïns critica la impunitat que 
pateixen. Hi ha gent que dorm al seu portal i ha trucat molts cops al 112 i quan ha vingut la 
Guàrdia Urbana no fan res per ser una zona privada on no poden actuar. Si compareixen els 
Mossos indiquen que és una zona pública, al contrari, i tampoc intervenen. 
Es refereix a continuació a dos locals, anomenats “Magnolia” i “Live Show”. Sobre el segon, 
afirma que no tenen llicència d’apertura. Es queixa del soroll provocat pels clients al carrer i 
els sense sostre fan les necessitats a la zona dels contenidors. Recorda que ha demanat  
repetits cops treure aquests contenidors per aquests mals usos. Denuncia el que es fa al 
local cannàbic del número 12. 
 
8È TORN -El veí que s’identifica com Maria López, en nom de l’organització Juvenil 
Socialista, es queixa de les polítiques en contra de la classe treballadora i pensa que Les 
Corts és un districte gentrificat. Li sap greu que es beneficia els turistes. S’oposen al fet que 
augmenten la policia i les càmeres de vigilància i és un dels districtes que imposa que els 
actes acabin abans al carrer. Retreu al Pla Endreça per la retallada de drets i que se celebri 
la Copa Amèrica a la ciutat.  
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El regidor respon a la Sra. Esteban i manifesta que el districte coneix les irregularitats que 
exposa i es pretén que es resolguin aviat els expedients sancionadors. En relació a sense 
sostres, cal una convergència de polítiques de policia i socials. 
En quant al Sr. Josa, lamenta l’accident mortal i es recorda que hi ha temes de seguretat 
que depenen d’altres administracions. Apunta que es continua treballant amb L’Hospitalet en 
termes de cooperació. 
 
-9È TORN -El Sr. Àlex Roman, veí del carrer Trias i Giró, esmenta les reunions veïnals que 
s’han portat a terme sobre el Pla del Campus Nord. Llegeix un escrit que es queixa de 
l’augment de la densitat edificatòria i la manca de compensacions pel barri. S’han fomentat 
els serveis universitaris més que altra cosa. Demana un eix verd peatonal i la protecció dels 
animals silvestres als jardins. 
 
-10È TORN -El Sr. Josep Maria Pujol s’expressa com a president d’una comunitat de veïns 
i com a arquitecte. Pregunta sobre el tema Econòmiques i no veu factible un edifici de 13 
plantes. Ho interpreta com un despropòsit urbanístic. 
 
El regidor prega que no es facin comentaris lleugers sobre la possibilitat de cometre actes 
violents des de dalt de l’edifici futur. 
 
-11È TORN -El Sr. Josep Maria Guillumet, es refereix als 18.000 m2 del mencionat edifici i 
el jutja com a desmesurat i fora de lloc. Creu que el gratacels generarà ombra permanent 
sobre la zona verda de Keynes i convertirà el passatge Josep Canals en ombrívol, entre més 
efectes. Sosté que el Campus Sud hagués estat una millor zona per edificar. En conclusió, 
els veïns i les comunitats de propietaris impugnaran aquestes reformes. 
 
-12È TORN -El Sr. Joan Hernández comenta que parla en nom de l’associació Millorem 
Barcelona. Com a objectius pretenen que a la zona entre Mejía Lequerica i la clínica 
Corachan que l’Ajuntament respecti la paraula donada al 2003 relativa a que es cobriria la 
zona en quatre anys. Es genera un problema de salut pels veïns i hi ha una alta mobilitat de 
persones. Es menciona com ha canviat la postura del PSC sobre fer un estudi i com no 
s’estan seguint les directrius europees en termes de límits contaminants. Aposta per un 
diàleg dels partits amb els veïns. 
 
-13è TORN -La Sra. Felisa Marco recolza la retirada del pla de la universitat. Sobre el 
Barça, es queixa dels tres semàfors no coordinats de sortida al carrer Maternitat on es 
generen cues. Això s’agreujarà un dia futur de partit. Sosté que Ajuntament i promotors no 
actuen en benefici general. També critica que el Barça no informa del desenvolupament diari 
de les obres i lamenta que s’hagi sospitat d’ella d’haver enviat una carta ofensiva a la 
consellera tècnica, la Sra. Irene. 
 
El regidor nega qualsevol senyalament i diu que la policia ha fet el seu treball.  
 
-14È TORN -La Sra. Anna Ramón esmenta la residència i desitja la seva finalització. Es 
refereix al pàrquing Benavent i al dèficit de places al barri. Del jardins Bacardí adverteix del 
risc que els nius de cotorres causin caiguda de branques. Vol que hi hagi intervencions a 
altres arbres de la zona i a l’escola Tres Fonts es queixa que els nens poden menjar 
excrements de coloms del terra. 
 
-15È TORN -La Sra. Carme Maggi, en nom del Grup Mou-te Les Corts, informa que a les 
portes d’emergència del gimnàs on es veuen han posat unes alarmes. 
 
El regidor contesta que en horari de l’escola l’alarma evita que passi alguna cosa amb els 
nens.  
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En haver de compartir espai amb l’escola, la Sra. Magí denuncia que necessiten unes 20 
cadires per fer relaxació les senyores grans. L’escola no els hi permet segons la seva opinió. 
 
-16È TORN -La Sra. Núria Carulla, com a membre de Millorem Barcelona i veïna del carrer 
Gran Via Carles III, torna a referir-se al tancament de la ronda del Mig i manifesta que hi ha 
un punt negre en quant a la contaminació de l’aire entre la Dexeus i la part de dalt de Prat de 
la Riba, amb l’ajut d’uns plànols. 
 
El regidor contesta a la Sra. Carulla i al Sr. Hernández, que es va avançant per parts 
respecte el cobriment, degut a l’envergadura de l’obra. 
A la Sra. Ramón li contesta que es va fer un estudi als jardins Bacardí. 
Sobre la residència de la que parla la Sra. Ramon, les obres estan previstes del 2024 al 
2026. 
En quant al Barça, hi ha un espai d’informació amb els veïns i estan fent de mitjancers per 
evitar molèsties. En qüestió de mobilitat, es va presentar en una reunió un simulador per 
analitzar les propostes 
 
-17È TORN -El Sr. Joan Hernández torna a intervenir com a coordinador dels veïns de 
Mejía Lequerica. Parla d’edificis emblemàtics i masies de Les Corts i del seu mal estat de 
conservació. Com a exemple, la masia Can Planes es troba deixada de la mà de Déu. Sobre 
Can Rigal, l’anterior regidor s’havia compromès a parlar amb els tres ajuntaments implicats i 
no s’ha fet res. A la masia Torre Rodona al·lega que no es fa cap activitat. Es reclama una 
reunió per tractar aquests temes. Denuncia que la Dexeus ocupa espai públic. Els serveis 
tècnics van dir que farien un estudi i des de l’octubre no els han dit res. 
Fa una critica també del fet d’assabentar-se de projectes per la premsa i no deixar-los 
participar i que no els han consultat sobre l’allargament d’horaris de les obres del Camp 
Nou. 
 
 
-18È TORN -No se sent intervenció d’Anna Ramon. 
 
Finalment, el president agraeix totes les intervencions, s’acomiada de les persones 
assistents i, no havent-hi més intervencions ni preguntes i essent les 19:56 h hores, aixeca 
la sessió, la qual cosa certifico. 
 
 
 

Vist i plau 
 El president      El secretari 
 
 
 
 Juan Milián Querol          Amadeo Silva Gómez 
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